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Com a funcionària pública i presidenta d’Atcosa (Associació de Treballadors del Comú de Sant Julià de Lòria) vull demanar disculpes públicament a tots els ailiats i a
les persones que hagi pogut molestar o a les quals hagi pogut ferir la sensibilitat amb les meves declaracions al Diari d’Andorra del dissabte 29 de gener. De cap man-
era era la meva intenció. Un cop passats uns dies, no he rebut cap carta de la cinquantena de persones que havien demanat la meva dimissió, cosa que posa en dubte
el fonament de les seves queixes publicades al diari. 

Després de les manifestacions de diversos ailiats, em consta que han estat dues persones que no pertanyen a l’àmbit polític, les que per temes personals que elles
s’han buscat, han emprès una desqualiicació i una difamació de manera pública i dins de la mateixa corporació, envers la meva persona sense obtenir el suport que
esperaven. Aquest fet, que no és la primera vegada que passa en altres contextos, demostra sens dubte poca integritat i professionalitat d’aquestes persones. Quina
pena: la ràbia i el desig de perjudicar-me no les deixa descansar. Però aquesta vegada han demostrat que ambdós deixen molt a desitjar com a persones i companyes
de feina envers a tots els treballadors del Comú lauredià. 

Vist i valorada la meva situació professional i personal, penso que és un bon moment de deixar pas a una nova junta de l’Atcosa. Dono les gràcies a tots els meus com-
panys que han format part de la Junta per la seva predisposició, empenta, capacitat de treball i dedicació desinteressada per defensar els interessos comuns de tots
els treballadors de l’entitat comunal laurediana. 

Aproito l’avinentesa per aclarir que durant aquets anys com a presidenta de l’associació, juntament amb els meus companys de la Junta, hem estat treballant de man-
era intensa, responsable i amb molta il.lusió, mirant de lliutar i assolir els millors resultats per a les necessitats de tots els treballadors del Comú lauredià, dels nos-
tres ciutadans i dels béns de la nostra estimada parròquia. Com bé sabeu, són temps difícils, ins i tot per als funcionaris, i la nostra obligació és lluitar per als nostres
drets i per la nostra honorabilitat, de la mateixa manera que tenim deures i obligacions. 

En el transcurs d’aquest temps la tasca no ha estat fàcil i pensem que, tal com us vam prometre, hem estat proposant i demanant als nostres polítics millores, a veg-
ades amb els resultats esperats i d’altres no, però sempre pensant en tots nosaltres. 

A banda de la nostra feina com a Comú lauredià, fa gairebé un any que estem formant la Plataforma Comunal, que aglutina els treballadors de tots els comuns. Un pas
molt important i que està comportant molta feina, però que ens aportarà un beneici a tots nosaltres, els treballadors. L’objectiu és uniicar criteris i pensament, ja que
tots treballem pel mateix: pel poble i pel nostre país. Aproito també per donar les gràcies en nom de la Junta a tots els integrants de la Plataforma Comunal i per ani-
mar-los a seguir la bona i necessària feina que s’està portant a terme. 

Personalment, després d’haver-hi dedicat moltes hores, esforços i il.lusions, amb alguns disgustos i gratiicacions, penso que és del tot injust que el caprici personal
de dues persones malmeti el meu nom. L’objectiu de les declaracions a la premsa era recordar que des del mes d’octubre es va presentar un protocol de funcionament,
com tenen la resta de parròquies, en el qual hi ha més demandes que no solament una simple fotocopiadora. Per si aquestes dues persones en qüestió no saben del
que es parla tal i com deineix la mateixa paraula: es tracta d’un protocol necessari per poder tenir una relació encara mes conjunta, estreta i àgil entre l’Associació i
els polítics lauredians, i poder obtenir, així els millors resultats per a nosaltres i la nostra parròquia. 

Aproito l’avinentesa per expressar a tots els polítics que ens han acompanyat durant aquest anys que ha estat un plaer poder negociar les nostres propostes amb tots
ells. Hem de dir que han sabut treballar i valorar les nostres necessitats i han estat justos en les decisions que han pres. A vegades aquestes decisions no han estat
compartides, però hi ha hagut una bona entesa i una bona predisposició de les dues parts.

Des de la Junta d’Atcosa, es convoca tots els associats a una assemblea extraordinària el proper dimarts 15 de febrer a les 22 h a l’Auditori del Centre Cultural i de
Congressos Lauredià. L’ordre del dia conté els punts següents: informació global i objectius marcat per la plataforma Comunal, constitució d’una assegurança comunal
conjunta, pregs i preguntes, dimissió de la Junta de l’Associació de Treballadors del Comú de Sant Julià de Lòria. 

Laura Rossell Soler

COMUNICAT

“El Trilateral es reuneix menys
del que s’hauria de reunir. Per
tant, sóc partidari d’intentar ac-
celerar-ho i Madrid està en la ma-
teixa línia.” El substitut d’Eugeni
Bregolat al capdavant de l’ambai-
xada espanyola a Andorra, Albert
Moreno, va explicar que, a més,
ara “tenim un motiu per reunir-
lo”. I és que s’ha de definir la co-
missió que ha d’encarregar-se del
seguiment de la cooperació
transfronterera que s’ha engegat
un cop Andorra s’ha adherit al
tractat de Baiona (el que espa -
nyols i francesos van signar l’any
1995 a la ciutat francesa), i ha
passat a ser membre de ple dret
del consorci de la Comunitat de

Treball dels Pirineus (CTP). Mo-
reno va anunciar que previsible-
ment es farà una reunió tècnica
preparatòria prèvia en què es de-
finirà “qui formarà part d’aquesta

comissió” i després es convocarà.
El nou ambaixador va recordar
que, de fet, durant la visita de la
ministra d’Afers Exteriors, Trini-
dad Jiménez ,al país ja es va par-

lar d’aquesta qüestió i “es va
anunciar que hi hauria una pri-
mera reunió tècnica per acostar
criteris de com hauria de ser
aquesta comissió i les tasques

que hauria de fer, i com revitalit-
zar el funcionament del Trila -
teral”. 

En el decurs d’aquesta visita, la
part andorrana ja va exposar les
seves queixes pels problemes que
tenen els andorrans per obtenir
un permís de residència i treball.
En aquest sentit, Albert Moreno
va manifestar que ell mateix tam-
bé traslladarà la problemàtica a
les autoritats espanyoles. En
qualsevol cas, entén que “és un
tema que en principi no planteja
greus problemes, és una qüestió
de més aviat trobar l’encaix legal i
administratiu”. Això no hauria de
ser gaire complicat, hi va afegir. I
és que “nosaltres sabem de les
peculiaritats d’Andorra i estem
disposats a intentar trobar la mi-
llor solució possible per a aquest
problema”. 

RETORN

Albert Moreno es va ocupar de la
segona prefectura de l’ambaixada
entre els anys 1999 i 2003. Ahir va
manifestar que des de llavors “he
seguit l’actualitat andorrana una
mica de lluny” i que, per tant, ara
toca posar-se al dia del que “ha
estat el detall d’aquests anys, l’e-
volució de la mateixa societat”. 

L’ambaixador espanyol, que s’ha incorporat aquesta setmana, entén que “es reuneix menys del que hauria de fer-ho”

Moreno aposta per “revitalitzar” el Trilateral
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EDIPLOMÀCIAAEL SUBSTITUT DE BREGOLAT JA VA OCUPAR LA SEGONA PREFECTURA A L’AMBAIXADA 

Albert Moreno, que torna

a l’ambaixada espanyola,

on ja va ocupar la segona

prefectura, considera que

s’ha de “revitalitzar el

funcionament” del

Trilateral.
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ANDORRA LA VELLA. L’estrena pública del nou ambaixador espanyol, Al-
berto Moreno, es va produir ahir al migdia. El diplomàtic va imposar al
responsable policíac de la Interpol Andorra, Robert Guirao, la Creu al
mèrit de la guàrdia civil amb distintiu blanc, atorgada per ordre del mi-
nistre d’Interior espanyol, Alfredo Pérez Rubalcaba. 




